
Møtereferat for FAU-møte 04 ved Garnes U.skole 
Dato | Klokkeslett |08.01.24|kl. 19-21  

Oppmøte 

Deltakere: 

Referent (Stian) glemte å ta opprop. Men de fleste var tilstede   

Godkjenning av møtereferater 

Møtereferat godkjent 

Styret 

Ingen saker fra styret 

Saksliste 

Fra innkalling: 
 
1. Arbeid med underlag til kvalitetsoppfølging 2024: 
FAU har fått en bestilling fra skolen på konkrete saker som skolen ønsker at FAU jobber med inn mot 
kvalitetsoppfølgingsmøte 2024. Dette er et årlig møte der skolen, elevrådet og FAU samles for presentasjoner 
og dialog, og saker og innspill fra dette møtet brukes av skolen og ledelsen i deres arbeid med planer og 
skolemiljø. 

Bestillingen i år er som følger: 

1.  Hvilke digitale verktøy og plattformer kjenner du til at elevene bruker? Hva forteller elevene 

hjemme om bruk av det digitale? 

2. Hvordan tenker dere at foreldre og skolen sammen kan samarbeide om elevenes 

nettvett/aktivitet på nettet ? 

3. Hvordan opplever foreldre at skolen er mobilfri ? 

4. Hvordan kan skole og foresatte samarbeide om uønsket atferd ? 

5. Hva er skolens ansvar ? Foreldres ansvar ? Hvordan samarbeide? 
 
Det ble diskutert godt på alle punktene, og stikkordene som ble notert vil være grunnlag for å jobbe 
videre med sakene slik at FAU vil være i stand til å gi en god presentasjon av våre innspill på 
kvalitetsoppfølgingsmøte 20.03.2024. 

2. Status arbeid med avslutningsfest for 10.trinn 
Tine Værn, som er leder for komiteen som jobber for dette, har opprettet en messengergruppe der 



Side 2 

deltakerne kan kommunisere. Det skal være et møte for denne gruppen innen kort tid.  
Det finnes et notat som oppsummerer fjorårets avslutningsfest, Stian sender dette til Tine. 

3. Åpen samtale om utfordringer med skolemiljøet både i og etter skoletid:  

Det er opprettet en facebook gruppe av noen foreldre ved skolen, der foreldre som har barn på skolen blir 
invitert. I denne gruppen deles det mye, men FAU har ingen rolle i denne gruppen og ønsker heller ikke å 
bli involvert. Stian forfatter et skriv til foreldrene med informasjon om FAU, hvordan foreldre kan 
komme i kontakt med oss, hva vi jobber med, og hvordan. Dette skrivet ber FAU skolen om å 
kommunisere ut til foreldrene.  

FAU er enige om at skolen må gi mer informasjon om hvilke tiltak som skolen jobber med, hvordan 
skolemiljøet er osv. Foreldre bør i alle tilfeller få mer informasjon om hvordan skolen jobber. Dette bør 
komme fra ledelsen, i tillegg til ukesmail fra lærerne.  

4. Eventuelt:  

Klassekontakter har ingen kontaktinfo til foreldre til elevene i klassen, og foreldre har heller ingen 
mulighet til å ta kontakt med andre foreldre i klassen. FAU har forståelse for at skolen har GDPR-
direktivet å forholde seg til, og at dette gjør det vanskelig med slike klasselister som en hadde tidligere. 
Men det finnes muligheter for å gjøre dette ved at foreldre signerer på at de godtar at deres kontaktinfo 
deles med andre foreldre i klassen. Dette er en jobb for klassekontakter, men FAU kan være behjelpelig 
med formidling av dette inn til skolen, samt bistå i utforming av skriv. 

Neste møte 

05.02.2023 kl. 19-21.  

FAU har behov for et møte i februar, selv om vi i utgangspunktet ble enige om mars. Dette for å jobbe 
med saker til kvalitetsoppfølgingsmøte 2024, det blir for knapt med tid hvis vi har møte i mars. 


